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The validity of this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensional code of the certificate

This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china—isc. org. cn)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.cnca. gov. cn)
Note: the certified organization must accept the supervision and audit regularly and use it together with the supervision and

audit (inspection) qualification notice.

Add: Room 809, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing. ~ TEL (+86 10) 8225 2376





证书编号：19726Q00048R101
兹 证 明
四川兴成锦智能交通科技有限公司

统一社会信用代码：91510113MA7LKBCW6H
注册地址：四川省成都市青白江区清泉镇欧城南路555号B2栋        邮编: 610000

经营地址：四川省成都市青白江区清泉镇欧城南路555号B2栋        邮编: 610000

管理体系符合

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015《质量管理体系 要求》标准要求

认证范围：

交通及公共管理用金属标牌（ETC门架，广告牌，情报板，限速标识，里程标牌，隧道反光环，立面标记，中央防眩板，摄像头立柱杆件）的制造
发证日期：2026年01月07日                  

有效期至：2028年12月24日
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Registration No. 19726Q00048R101

This is to certify that

The social credit code：91510113MA7LKBCW6H

Registered Address:   
Audit Address:   
Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 Quality management systems-Requirements
This certificate covers the following scope of

Issue      Date：2026-01-07
     Expiration Date: 2028-12-24
�





质量管理体系认证证书
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Quality Management System Certificate











